
MOCIÓ SOBRE LA CREACIÓ D’UN DEL SUBPARC DE BOMBERS A LA ZONA
NORD

Exposició de motius:

L'obligació de tenir un servei de Bombers és dels Ajuntaments a partir de que tenen
més de 20.000 habitants, tot i que a la nostra illa d’Eivissa, des que existeix es
Consell com administració de govern Insular, ha estat aquesta qui ha desenvolupat
aquest servei. Recordem que a inicis dels anys 80, quasi tots els Ajuntaments teníen
menys de 20.000 habitants i no ni havia obligacions en aquest sentit.

Quan es va iniciar el passat mandat, a mitjans 2019, l’actual presidencia del Consell,
va plantejar als Ajuntaments la necessitat de atendre un ambiciós pla d'inversions
que en col·laboració dels Ajuntaments pogues finançar el servei de bombers com
necessita la nostra illa. Tot i ser una nova situació per als Ajuntaments, la idea de
distribuir serveis tant al nord, com al sud de l’illa , augmentar els elements humans,
les inversions en maquinària nova, i la major formació del personal, va fer que els
ajuntaments aprovessin convenis que mai han arribat a fructificar.

Per desgracia, la manca de pluja, l'augment de temperatura, la gran quantitat de
visitants i residents junt amb les moltes incidències que tenim sobre tot en
temporada, fa més necessari que mai que tinguem un bon servei de Bombers a la
nostra illa.

El recent incendi de la planta de biomassa de Sant Rafel junt amb alguns petits
incidents ha posat en estrés a tota la plantilla de personal i a tots els elements del
servei, havent de requerir l'activació de la situació IG2 del Platerbal d'emergències
del GOIB com l’activació de la Unitat Militar d'Emergències (UME) per ajudar a
l’extinció.

La mateixa empresa que gestiona la planta de San Rafel disposa de diposits de
biomassa a l’entrada de Santa Eulària amb lo que preocupa molt que si es produís
un incendi similar no es disposés dels recursos necessaris a temps per no causar
problemes importants, degut a la seva proximitat, als ciutadans de Santa Eulària.

Tenim coneixement que l’Ajuntament de Santa Eulària ja ha realitzat diverses
actuacions encaminades a posar a disposició del Consell insular d’Eivissa un solar
per a la creació d’un subparc de bombers a la zona nord.



Por tot lo anteriorment exposat, el Grup Municipal Socialista de l’Ajuntament de
Santa Eulària des Riu proposa les següents propostes d’acord:

1. L’Ajuntament de Santa Eulària des Riu es compromet a finalitzar les
actuacions que siguin necessàries per a la cessió definitiva al Consell Insular
d’Eivissa del solar previst per al futur Subparc de bombers de la zona nord.

2. L’Ajuntament de Santa Eulària des Riu es compromet a signar, de forma
urgent, un conveni de col·laboració amb el Consell Insular d’Eivissa per poder
iniciar els treballs de redacció de bases, projectes i demes tràmits
administratius per a la creació del subparc de bombers de la zona nord.

3. L’Ajuntament de Santa Eulària des Riu insta al Consell Insular d’Eivissa a
cercar el finançament (fons europeus, fons propis,...) necessaris perquè el
projecte es redacti i liciti durant l’exercici 2024 i s’executi al 2025 com a molt
tard.

Santa Eulària des Riu, a 18 de juliol de 2023

Ramón Roca Mérida
Portaveu grup municipal socialista

A LA SRA. ALCALDESSA DE L’AJUNTAMENT DE SANTA EULÀRIA DES RIU


